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Link do nagrania z LXVII sesji Rady Miejskiej w Boguchwale:  

https://bip.boguchwala.pl/pl/SesjaLXVII.html  

Podany w protokole czas rozpoczęcia poszczególnych punktów porządku obrad odnosi się do 

powyższego nagrania. 

Protokół nr LXVII.2023 

LXVII Sesja Rady Miejskiej w Boguchwale 

w dniu 28 grudzień 2023 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 
 

1.Maria Angowska 

2. Agnieszka Bednarska 

3. Piotr Bednarski  

4. Marek Cisek  

5. Tadeusz Kalandyk 

6. Piotr Kobyłecki  

7. Ryszard Liput 

8. Dominik Maziarz 

9. Jerzy Mazur 

10. Iwona Pezdan-Śliż  

11. Alina Pociask 

12. Piotr Pustelny 

13. Tadeusz Rak 

14. Paweł Sanecki 

15. Agnieszka Siorek 

16. Katarzyna Warchoł 

17. Grzegorz Wojewoda  

18. Andrzej Zając 

19. Elżbieta Zielińska  

20. Antoni Ziobro  

 

Nieobecni: 

1.Marta Ćmiel-Giergielewicz 

W sesji uczestniczył Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały oraz wyznaczeni przez 

Burmistrza pracownicy Urzędu Miejskiego w Boguchwale, Sołtysi i Przewodniczący 

Zarządów Osiedli Boguchwała. 

Proponowany porządek obrad 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2.Nadanie stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

3. Podjęcie Uchwały Budżetowej na 2024 rok. 

4.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Boguchwała. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2023 roku. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia 

https://bip.boguchwala.pl/pl/400-rada-miejska/12318-transmisje-sesji-rady/15670-lxvii-sesja-rady-miejskiej-w-boguchwale.html?strona=1#ak15670
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Kultury Fizycznej pn. „Zakładowy Klub Sportowy IZOLATOR Boguchwała” z siedzibą w 

Boguchwale. 

7.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy. 

Boguchwała. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia obsługi informatycznej dla Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej i Centrum Usług Wspólnych Gminy Boguchwała. 

10. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Boguchwała. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Boguchwała do realizacji projektu pt.: 

„Wesołe przedszkolaki” w ramach programu Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-

2027, PRIORYTET 7/FEPK.07 Kapitał ludzki gotowy do zmian, Działanie 07.11 Edukacja 

przedszkolna, numer naboru FEPK.07.11-IP.01-001/23. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasta 

Rzeszów w zakresie obsługi osób nietrzeźwych dowiezionych z terenu Gminy Boguchwała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Boguchwała na lata 2023-2030. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia realizacji zadań własnych Gminy Boguchwała 

Gospodarce komunalnej Sp. z o.o. w Boguchwale. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie II zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Boguchwała – Centrum. 

17.Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Cmentarz Boguchwała”. 

18.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Boguchwała, obszaru położonego w miejscowości 

Racławówka. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji do 

końca kadencji 

20. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

21. Informacja Przewodniczącego Rady. 

22. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.1.Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
Czas rozpoczęcia punktu: 00:08:49 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył obrady LXVII sesji Rady 

Miejskiej i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia. Następnie 

odczytał porządek obrad i zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są propozycje 

zmian. 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały zaproponował poszerzenie porządku obrad   

o punkty: 

1)  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pożyczki dla 

Stowarzyszenia Kultury Fizycznej pn. „Zakładowy Klub Sportowy IZOLATOR Boguchwała” 

z siedzibą w Boguchwale. 

2) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Boguchwała do realizacji projektu pt.: 

„Wesołe przedszkolaki” w ramach programu Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-
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2027, PRIORYTET 7/FEPK.07 Kapitał ludzki gotowy do zmian, Działanie 07.11 Edukacja 

przedszkolna, numer naboru FEPK.07.11-IP.01-001/23. 

 3) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Boguchwała. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 1 zmianę  

w porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia Kultury Fizycznej 

pn. „Zakładowy Klub Sportowy IZOLATOR Boguchwała” z siedzibą w Boguchwale. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina 

Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz  

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 2 zmianę  

w porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały w 

sprawie przystąpienia Gminy Boguchwała do realizacji projektu pt.: „Wesołe przedszkolaki” 

w ramach programu Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027, PRIORYTET 

7/FEPK.07 Kapitał ludzki gotowy do zmian, Działanie 07.11 Edukacja przedszkolna, numer 

naboru FEPK.07.11-IP.01-001/23. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina 

Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 3 zmianę  

w porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały 

uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki na terenie gminy Boguchwała. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina 

Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz 

 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

Więcej propozycji zmian nie było. 

Porządek obrad po zmianach: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Nadanie stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

3. Podjęcie Uchwały Budżetowej na 2024 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Boguchwała. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2023 roku. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia. 

Kultury Fizycznej pn. „Zakładowy Klub Sportowy IZOLATOR Boguchwała” z siedzibą w 

Boguchwale. 

7.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia obsługi informatycznej dla Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej i Centrum Usług Wspólnych Gminy Boguchwała. 

10. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Boguchwała. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Boguchwała do realizacji projektu pt.: 

„Wesołe przedszkolaki” w ramach programu Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-

2027, PRIORYTET 7/FEPK.07 Kapitał ludzki gotowy do zmian, Działanie 07.11 Edukacja 

przedszkolna, numer naboru FEPK.07.11-IP.01-001/23. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasta 

Rzeszów w zakresie obsługi osób nietrzeźwych dowiezionych z terenu Gminy Boguchwała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Boguchwała na lata 2023-2030. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia realizacji zadań własnych Gminy Boguchwała 

Gospodarce komunalnej Sp. z o.o. w Boguchwale. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie II zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Boguchwała – Centrum. 

17.Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Cmentarz Boguchwała”. 

18.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Boguchwała, obszaru położonego w miejscowości 

Racławówka. 

19.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji do końca 

kadencji. 

20.Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

21. Informacja Przewodniczącego Rady. 

22. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.2 Nadanie stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:08:49 

 

Pani Ewelina Jasińska - Kierownik Referatu Oświaty powiedziała, że zgodnie z art. 9b ust. 1 

pkt. 1 Ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karty nauczyciela warunkiem nadania nauczycielowi 

kontraktowemu stopnia nauczyciela mianowanego jest spełnienie wymagań kwalifikacyjnych, 

o których mowa w art. 9 ust. 1 pkt. 1 oraz ust. 2 i ust. 3 Karty nauczyciela odbycie stażu 

zakończonego pozytywną oceną dorobku zawodowego oraz zdanie egzaminu przed Komisją 

Egzaminacyjną. 

W świetle powyższego wykazani poniżej nauczyciele spełniają wszystkie warunki określone  

w art. 9b ust. 1 pkt. 1 ustawy — Karty Nauczyciela niezbędne do nadania stopnia nauczyciela 

mianowanego i są to: 

1. Magdalena Znamirowska - nauczyciel Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II  

w Mogielnicy 

2. Jadwiga Król - nauczyciel Szkoły Podstawowej Nr 2 im. Królowej Jadwigi  

w Niechobrzu, 

3. Monika Grodzka - nauczyciel Szkoły Podstawowej im. bł. ks. Jerzego Popiełuszki w 

Woli Zgłobieńskiej. 

4. Paulina Bełch - nauczyciel Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami Dwujęzycznymi  

w Boguchwale. 

5. Beata Guzowska - nauczyciel Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami 

Dwujęzycznymi w Boguchwale. 

Pani Ewelina Jasińska - Kierownik Referatu Oświaty powiedziała, że Pani Jadwiga Król i 

Pani Monika Grodzka nie są obecne na Sesji LXVII Rady Miejskiej w Boguchwale. 

Przedstawieni nauczyciele złożyli uroczyste ślubowania oraz otrzymali od Pana Wiesława 

Kąkola Burmistrza Boguchwały, akty nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela 

mianowanego.  

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej również złożył gratulacje dla 

nauczycieli oraz życzył wielu sukcesów i uzyskania stopnia awansu zawodowego nauczyciela 

dyplomowanego. 
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Ad.3. Podjęcie Uchwały Budżetowej na 2024 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:13:38 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały wyjaśnił, iż jest to kolejny budżet, który z roku 

na rok jest coraz większy, ponieważ kwoty dochodów i wydatków są coraz większe. Jest to 

budżet zrównoważony, gdyż staraliśmy się tak skonstruować, aby był bezpieczny do 

realizacji, a z drugiej strony, aby zabezpieczał różnego rodzaju potrzeby, które finansujemy w 

trakcie całego roku budżetowego. Pan Burmistrz dodał, iż dochody są na poziome 136 

milionów a wydatki na poziomie 142 milionów. Rok 2023 zamkniemy w okolicach 200 

milionów a te 59 milionów to są środki, które pozyskaliśmy na społeczną inicjatywę 

mieszkaniową. Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały powiedział, że rok 2023 jeszcze 

się nie zakończył wiec jeszcze nie mamy ostatecznych danych. Pan Burmistrz dodał, ze mamy 

progres, ponieważ jest coraz więcej środków i coraz więcej dochodów, a struktura dochodów 

jest to subwencja oświatowa. A drugą taką większą kwotą są dotacje na inwestycje, które są 

porozdzielane po różnych działach ze względu na to jaka to jest inwestycja. Środki 

zewnętrzne na inwestycje są to zadania majątkowe jest ich około 29 milionów. Większość 

tych pieniędzy są to kwoty z Polskiego Ładu z poszczególnych edycji, a najwięcej tych 

pieniędzy są na zadania drogowe. Pan Burmistrz powiedział, że strukturą dochodów są 

wpływy z podatków. Kwoty z podatków rosną, ponieważ mamy coraz więcej mieszkańców. 

Wzrastają również podatki od nieruchomości, ponieważ są podniesione około 10% gdzie 

ogólnie większość gmin podnosiła od 12 – 15 % tak jak szła w górę kwota maksymalna 

określona przez Ministerstwo Finansów. Kolejnym dochodem jest subwencja wyrównawcza 

jako gmina nie osiągamy pułapu średniego dochodu na mieszkańca, jeszcze otrzymujemy tą 

subwencje w tym roku. Jest dosyć znaczna i pozwala nam pokrywać różne wydatki. Większe 

kwoty, które otrzymujemy są związane z gospodarką odpadową, którą wpłacają mieszkańcy 

Gminy Boguchwała. Pan Burmistrz dodał, że najwięcej wydamy na funkcjonowanie oświaty, 

są to duże kwoty, które i tak nie są uwzględnione do 30 % podwyżek. W trakcie roku 

będziemy zwiększać budżet o te kwoty, które nam brakują. Zaznaczył również, że w 

przyszłym roku wydatki inwestycyjne przekroczą 30 milionów. Na koniec swojej wypowiedzi 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały powiedział, że trzecią grupą wydatków jest 

administracja, czyli CUW, który wchodzi od nowego roku, i będzie działał zamiast Referatu 

Oświaty. Przewidujemy podwyżki około 18 %. Sukcesywnie zapewnimy podwyżki dla 

pracowników. Podsumowując Pan Burmistrz powiedział, że jest mnóstwo obszarów, w 

których mamy problemy, ale staramy się te rzeczy realizować, bo chcemy odpowiedzialnie i 

rzetelnie zadbać o naszych mieszkańców, oraz o jakość życia w tej gminie.   

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, iż przedstawiony budżet Gminy 

Boguchwała na 2024 rok został przygotowany w oparciu o przepisy art. 51 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym, art. 233 i 238 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o 

finansach publicznych.  

Ustala się dochody w łącznej kwocie 136 094 080,00 zł i obejmuje dochody bieżące w 

wysokości 106 391 554,00 zł oraz dochody majątkowe w wysokości 29 702 526,00 zł. W 

rezultacie dochody bieżące stanową 78,18% dochodów ogółem, a dochody majątkowe 

21,82% dochodów ogółem. 

1.    Zgodnie z zawiadomieniem Ministra Finansów w projekcie budżetu na 2024 rok ujęto: 

●  udziały we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych w wysokości 

24 527 742,00 zł; - 38,46% 
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●  udziały we wpływach z podatku dochodowego od osób prawnych w wysokości 622 847,00 

zł; - 6,71% 

●  część oświatową subwencji ogólnej w wysokości 33 187 907,00 zł;  

●  część wyrównawczą subwencji ogólnej w wysokości 13 435 824,00 zł; 

Kwoty subwencji naliczone zostały na podstawie projektu rozporządzenia Ministra Edukacji 

Narodowej w sprawie sposobu podziału części oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek 

samorządu terytorialnego w 2024 roku. W kwocie części oświatowej subwencji ogólnej 

planowanej na rok 2024 zostały uwzględnione skutki finansowe zmiany zakresu zadań 

oświatowych, w tym m.in.: 

- zmiany liczby etatów nauczycieli i struktury awansu zawodowego, 

- planowanego wzrostu zatrudnienia z tytułu standaryzacji zatrudnienia psychologów i 

pedagogów szkolnych– kontynuacja zmian wprowadzanych od 1 września 2022 r., 

- wzrostu o 12,3% średnich wynagrodzeń nauczycieli od 1 stycznia 2024 r., 

- wzrostu liczby dzieci posiadających orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego, 

- wzrostu kwoty dotacji udzielanych z budżetów jednostek samorządu terytorialnego w 

związku z szacowanym wzrostem kwoty finansowego standardu A oraz wzrostem subwencji 

naliczanej na uczniów w szkołach i placówkach, dla których jednostka samorządu 

terytorialnego nie jest organem prowadzącym, 

- wzrostu odpisu na ZFŚS dla nauczycieli, 

- zmniejszenia subwencji z tytułu przekazania przez jednostki samorządu terytorialnego, w 

drodze porozumienia, szkół do prowadzenia Ministrowi Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

 

2.    Dotacje i środki bieżące na zadania zlecone i zadania własne stanowią ogółem 

11 902 831,63 zł, w tym: 

●    dotacje na zadania zlecone w wysokości 9 416 035,00 zł; 

●    dotacje na zadania własne w wysokości 2 486 796,63 zł; 

3.    Pozostałe dochody bieżące m.in. takie jak wpływy z podatków, wpływy z opłat, dochody 

z usług, dochody z najmu i dzierżawy w kwocie 22 714 402,37 zł. 

Prognozowane dane w wielkościach dochodów własnych takich jak wpływy z opłat i usług 

opracowano uwzględniając planowane wpływy w 2024 roku. Prognozowane dane w 

wielkościach dochodów własnych takich jak podatek od nieruchomości, podatek rolny, leśny, 

od środków transportowych przyjęto uwzględniając ich przewidywane wykonanie za 2023 

rok, planowane stawki na 2024r. (wzrost średnio o 10 %) oraz na podstawie stawek 

minimalnych jak i maksymalnych ogłaszanych w Obwieszczeniu Ministra Finansów.  

4.    Dochody ze sprzedaży majątku zaplanowano w kwocie 575 756,00 zł, w tym: 

·    dochody ze sprzedaży gruntów w kwocie 573 756zł; 

·    dochody z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego przysługującego 

osobom fizycznym w prawo własności w kwocie 2 000zł. 

5.    Dotacje i środki przeznaczone na inwestycje zaplanowano w kwocie 29 126 770,00 zł, w 

tym : 

-  dotacje i środki przeznaczone na inwestycje w kwocie 29 126 770zł, z tego : 

-  środki otrzymane z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych w 

kwocie 25 672 000zł; 

- środki z Funduszu Przeciwdziałania Covid-19: Rządowy Program Odbudowy Zabytków w 

kwocie 1 372 000zł; 

 - środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 945 070zł; 

- dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej „Sportowa Polska 2022” w kwocie 

797 700zł; 
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- dofinansowanie w ramach Programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 

„MALUCH+” 2022-2029 w kwocie 340 000zł. 

- dotacje i środki na finansowanie wydatków na realizacje zadań finansowanych z udziałem 

środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 w kwocie 0,00zł. 

Dochody budżetu 

Plan dochodów Gminy Boguchwała na rok 2024 ustalony został w kwocie 136 094 080,00 zł 

i obejmuje dochody bieżące w wysokości 106 391 554,00 zł oraz dochody majątkowe w 

wysokości 29 702 526,00 zł. W rezultacie dochody bieżące stanową 78,18% dochodów 

ogółem, a dochody majątkowe 21,82% dochodów ogółem. 

1.    Zgodnie z zawiadomieniem Ministra Finansów w projekcie budżetu na 2024 rok ujęto: 

●     udziały we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych w wysokości 

24 527 742,00 zł; - 38,46% 

●   udziały we wpływach z podatku dochodowego od osób prawnych w wysokości 

622 847,00 zł; - 6,71% 

●   część oświatową subwencji ogólnej w wysokości 33 187 907,00 zł;  

●   część wyrównawczą subwencji ogólnej w wysokości 13 435 824,00 zł; 

Kwoty subwencji naliczone zostały na podstawie projektu rozporządzenia Ministra Edukacji 

Narodowej w sprawie sposobu podziału części oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek 

samorządu terytorialnego w 2024 roku. W kwocie części oświatowej subwencji ogólnej 

planowanej na rok 2024 zostały uwzględnione skutki finansowe zmiany zakresu zadań 

oświatowych, w tym m.in.: 

- zmiany liczby etatów nauczycieli i struktury awansu zawodowego, 

- planowanego wzrostu zatrudnienia z tytułu standaryzacji zatrudnienia psychologów i 

pedagogów szkolnych– kontynuacja zmian wprowadzanych od 1 września 2022 r., 

- wzrostu o 12,3% średnich wynagrodzeń nauczycieli od 1 stycznia 2024 r., 

- wzrostu liczby dzieci posiadających orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego, 

- wzrostu kwoty dotacji udzielanych z budżetów jednostek samorządu terytorialnego w 

związku z szacowanym wzrostem kwoty finansowego standardu A oraz wzrostem subwencji 

naliczanej na uczniów w szkołach i placówkach, dla których jednostka samorządu 

terytorialnego nie jest organem prowadzącym, 

- wzrostu odpisu na ZFŚS dla nauczycieli, 

- zmniejszenia subwencji z tytułu przekazania przez jednostki samorządu terytorialnego, w 

drodze porozumienia, szkół do prowadzenia Ministrowi Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

2.    Dotacje i środki bieżące na zadania zlecone i zadania własne stanowią ogółem 

11 902 831,63 zł, w tym: 

●   dotacje na zadania zlecone w wysokości 9 416 035,00 zł; 

●   dotacje na zadania własne w wysokości 2 486 796,63 zł; 

3.    Pozostałe dochody bieżące m.in. takie jak wpływy z podatków, wpływy z opłat, dochody 

z usług, dochody z najmu i dzierżawy w kwocie 22 714 402,37 zł. 

Prognozowane dane w wielkościach dochodów własnych takich jak wpływy z opłat i usług 

opracowano uwzględniając planowane wpływy w 2024 roku. Prognozowane dane w 

wielkościach dochodów własnych takich jak podatek od nieruchomości, podatek rolny, leśny, 

od środków transportowych przyjęto uwzględniając ich przewidywane wykonanie za 2023 

rok, planowane stawki na 2024r. (wzrost średnio o 10 %) oraz na podstawie stawek 

minimalnych jak i maksymalnych ogłaszanych w Obwieszczeniu Ministra Finansów.  
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4.  Dochody ze sprzedaży majątku zaplanowano w kwocie 575 756,00 zł, w tym: 

·   dochody ze sprzedaży gruntów w kwocie 573 756zł; 

·   dochody z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego przysługującego osobom 

fizycznym w prawo własności w kwocie 2 000zł. 

5.   Dotacje i środki przeznaczone na inwestycje zaplanowano w kwocie 29 126 770,00 zł, w 

tym: 

·   dotacje i środki przeznaczone na inwestycje w kwocie 29 126 770zł, z tego: 

-  środki otrzymane z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych w 

kwocie 25 672 000zł; 

- środki z Funduszu Przeciwdziałania Covid-19: Rządowy Program Odbudowy Zabytków w 

kwocie 1 372 000zł; 

  - środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w kwocie 945 070zł; 

- dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej „Sportowa Polska 2022” w kwocie 

797 700zł; 

- dofinansowanie w ramach Programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 

„MALUCH+” 2022-2029 w kwocie 340 000zł. 

·   dotacje i środki na finansowanie wydatków na realizacje zadań finansowanych z udziałem 

środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 w kwocie 0,00zł. 

Wydatki budżetu 

Plan wydatków Gminy Boguchwała na 2024 rok ustalony został w kwocie 142 033 068,02 zł 

i obejmuje wydatki bieżące w wysokości 103 326 362,02 zł oraz wydatki majątkowe w 

wysokości 38 706 706,00 zł. W rezultacie wydatki bieżące stanową 72,75% wydatków 

ogółem, a wydatki majątkowe 27,25% wydatków ogółem. 

Struktura zaplanowanych wydatków obejmuje: 

●    wydatki bieżące w wysokości 103 326 362,02 zł, z tego: 

o   wynagrodzenia i składki od nich naliczane w wysokości 42 598 925,00 zł, 

o   wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań w wysokości 26 099 483,22 zł, 

○   dotacje na zadania bieżące w wysokości 21 412 524,00 zł, 

○   świadczenia na rzecz osób fizycznych w wysokości 11 160 774,17 zł, 

○    wydatki na programy finansowane z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust 1 

pkt. 2 i 3 w części związanej z realizacją zadań Gminy w wysokości 24 655,63 zł, 

○    obsługa długu w wysokości 2 030 000,00 zł; 

●    wydatki majątkowe w wysokości 38 706 706,00 zł, z tego: 

○      inwestycje i zakupy inwestycyjne w wysokości 38 706 706,00 zł. 

Największy udział w wydatkach majątkowych 2024 roku zaplanowano w ramach działu: 

Transport i łączność (49,27%) kwota – plan 19 072 103,00 zł,  

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (37,43%)–  plan 14 487 800,00 zł., 

Oświata i wychowanie (5,30%)– plan 2 052 700,00zł,  

Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (4,01%)-– plan 1 554 000,00 zł ,  

Kultura fizyczna (1,07%)– plan 414 103,00 zł,  

103 326 362,02 

Największy udział w wydatkach bieżących 2024 roku zaplanowano w ramach działu: 

Oświata i wychowanie (44,51%)–  plan 45 988 222,00 zł,  

Rodzina i Pomoc społeczna (15,09%) – plan 15 595 359,00zł, 

Administracja (11,05%)- plan 11 417 466,00,  

Transport i łączność (8,22%) plan 8 494 004,00 zł,  

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (7,31%)  – plan 7 558 202,70 zł., 

Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (5,00%)-– plan 5 167 361,32 zł ,  
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Kultura fizyczna, Gospodarka mieszkaniowa, Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa ok. 2%. 

Przychody budżetu 

Na 2024 rok zaplanowano do uzyskania kwotę 9 870 895,00 zł przychodów, na wartość której 

składają się: 

1)    przychody ze spłat pożyczek udzielonych na finansowanie zadań realizowanych z 

udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w kwocie 248 895,00 zł  

2)    przychody ze sprzedaży innych papierów wartościowych – obligacji komunalnych w 

kwocie 8 122 000,00 zł,  

3)   przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym w kwocie 

1 500 000,00 zł  

Planowane przychody umożliwiają zbilansowanie budżetu Gminy Boguchwała. 

Rozchody budżetu 

W 2024 roku z budżetu Gminy Boguchwała należy spłacić łącznie 3 931 906,98 zł z tytułu 

zaciągniętych zobowiązań. Na wskazaną wartość składają się: 

1)  wykup innych papierów wartościowych – obligacji komunalnych w kwocie 3 640 000,00 

zł; spłaty otrzymanych krajowych pożyczek i kredytów w kwocie 291 906,98 zł; 

Pan Piotr Pustelny Przewodniczący Rady poprosił o opinię Przewodniczących 

poszczególnych Stałych Komisji. 

Pani Maria Angowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, przedstawiła pozytywną opinię 

Komisji. 

Pan Jerzy Mazur – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Pan Andrzej Zając – Zastępca Przewodniczącego Komisji Statutowo-Prawnej, przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego, 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie ostatecznej opinii. 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

odczytał ostateczną, pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały Budżetowej Gminy 

Boguchwała na 2024 rok. 
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Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Rzeszowie z 15.11.2023 roku w sprawie projektu uchwały Budżetowej Gminy Boguchwała 

na 2024 rok w celu zaopiniowania zarządzenia Nr 254.2023 r Burmistrza Boguchwały z dnia 

14 listopada 2023 r. w sprawie projektu uchwały budżetowej na 2024 r. 

Pan Piotr Pustelny Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w 

imieniu członków Komisji przedstawił stanowisko Komisji w sprawie projektu budżetu na 

2024 rok. Powiedział, iż podczas omawiania projektu Uchwały Budżetowej Gminy 

Boguchwała na 2024 r, zostały przedstawione przez Burmistrza i Skarbnika Gminy wielkości 

finansowe zawarte w projekcie budżetu. Podkreślił, że projekt budżetu był opracowywany w 

podczas trwania zbrojnego konfliktu na Ukrainie, rosnącej inflacji wysokich cen energii, ale 

dzięki wsparciu ze strony Rządu udało się tak skonstruować budżet, aby zabezpieczał on 

kontynuację dotychczasowych zadań jak i realizację nowych. 

Pan Piotr Pustelny Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt Uchwały 

Budżetowej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina 

Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.4.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:06:08 

Uchwałę referowała Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy, poprosiła Radę Miejską o przyjęcie 

proponowanej autopoprawki: 

Autopoprawka nr 1 

W treści uchwały w § 4. 1 i Załączniku nr 2 kolumna „limit zobowiązań” ulega zmianie 

kwota z 852.000zł na 280.000zł. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 1 do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Boguchwała. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska Agnieszka Bednarska Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina 

Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz. 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Boguchwała została przyjęta. 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, że podstawą opracowania Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Boguchwała jest projekt uchwały budżetowej na 2024 rok, 

wartości planowane na koniec III kwartału 2023 roku, dane sprawozdawcze z wykonania 

budżetu Gminy Boguchwała za lata 2022 i 2021 oraz Wytyczne Ministra Finansów dotyczące 

stosowania jednolitych wskaźników makroekonomicznych, będących podstawą oszacowania 

skutków finansowych projektowanych ustaw (aktualizacja – 3 października 2023 r.). Na dzień 

podjęcia uchwały, spłatę zobowiązań przewiduje się do roku 2036. Kwoty wydatków 

wynikające z limitów wydatków na przedsięwzięcia nie wykraczają poza okres prognozy 

kwoty długu. W związku z powyższym, Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy 

Boguchwała została przygotowana na lata 2024-2036. 

Założenia makroekonomiczne 

Przy opracowaniu prognozy pozycji budżetowych Gminy Boguchwała wykorzystano trzy 

podstawowe mierniki koniunktury gospodarczej – dynamikę realnej PKB, dynamikę 

średniorocznej inflacji (CPI) oraz dynamikę realnego wynagrodzenia brutto w gospodarce 

narodowej. Na ich podstawie oszacowano wartości dochodów i wydatków Gminy 

Boguchwała, co pozwoli realizować w przyszłości właściwą politykę finansową jednostki. 

Prognozę oparto o następujące założenia: 

1. dla roku 2024 przyjęto wartości wynikające z projektu budżetu; 

2. dla lat 2025-2036 prognozę wykonano poprzez indeksację o wskaźniki: dynamiki 

średniorocznej inflacji (CPI), dynamiki realnej PKB oraz dynamiki realnej 

wynagrodzeń brutto w gospodarce narodowej. 

Obok czynników o charakterze makroekonomicznym, na poziom dochodów budżetu gminy 

wpływ będzie miała również przyjęta przez gminę polityka podatkowa i cenowa, stale 

rozbudowujące się osiedle mieszkaniowe w Boguchwale i Kielanówce, rozbudowa sieci 

placówek oświatowych oraz poszerzanie Strefy Aktywności Gospodarczej w Boguchwale. 
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Podzielenie prognozy w powyższy sposób pozwala na realną ocenę możliwości inwestycyjno-

kredytowych Gminy Boguchwała. 

Zgodnie z przyjętym założeniem, dochody i wydatki bieżące w roku 2024 uwzględnione w 

WPF wynikają z wartości zawartych w projekcie budżetu na 2024 rok. Od 2025 roku dochody 

i wydatki bieżące ustalono za pomocą wskaźników inflacji, wskaźnika dynamiki PKB oraz 

wskaźnika dynamiki realnej wynagrodzeń brutto.  

1. Dochody 

Prognozy dochodów Gminy Boguchwała dokonano w podziałach merytorycznych, a 

następnie sklasyfikowano w podziały wymagane ustawowo. Podział merytoryczny został 

sporządzony za pomocą paragrafów klasyfikacji budżetowej i objął dochody bieżące i 

majątkowe. 

 

1.2. Dochody majątkowe 

Waloryzacji o wskaźniki makroekonomiczne nie poddano dochodów o charakterze 

majątkowym. Dochody majątkowe, w tym przede wszystkim dochody ze sprzedaży majątku 

pozbawione są regularności, a ich poziom uzależniony jest od czynników niezależnych, jak 

np. koniunktura na rynku nieruchomości. 

2. Wydatki 

Prognozy wydatków Gminy Boguchwała dokonano w podziale na kategorie wydatków 

bieżących i wydatków majątkowych. 

2.1. Wydatki bieżące 

Poziom prognozowanych wydatków bieżących zdeterminowany jest zakresem realizowanych 

zadań oraz możliwościami finansowymi. Priorytetem w zakresie planowania wydatków było 

zapewnienie odpowiednich środków na utrzymanie dotychczasowego zakresu i poziomu 

usług świadczonych na rzecz mieszkańców.  

Poręczenia i gwarancje 

W okresie prognozy Gmina Boguchwała planuje wydatki z tytułu poręczeń i gwarancji w 

latach 2024-2034r. Wartości przedstawione w załączniku nr 1 WPF są zgodne z kwotami 

zobowiązań wynikającymi z umów poręczeniowych. 

Odsetki i dyskonto 

Wydatki na obsługę długu skalkulowano w oparciu o obowiązujące stawki WIBOR jak 

również warunki wynikające z zawartych umów (w przypadku zobowiązań historycznych). 

Zgodnie z projekcją inflacji opublikowaną przez Narodowy Bank Polski, osiągnęła ona szczyt 

w pierwszym kwartale 2023 roku. Od tego momentu prognozowany jest spadek inflacji, która 

z końcem 2024 powinna kształtować się na poziomie między 5% a 7%. Do 

kalkulacji kosztów obsługi długu przyjęto zgodnie z powyższym, że skorelowany z inflacją 

poziom stóp procentowych w okresie prognozy będzie relatywnie powoli spadać, natomiast 

dynamika spadku poziomu stóp procentowych będzie wolniejsza od dynamiki spadku 

poziomu inflacji i do ustabilizowania poziomu stóp procentowych dojdzie w 2029 roku. W 

związku z powyższym odsetki skalkulowano w oparciu o prognozę własną WIBOR. 

Wysokość odsetek wyliczono stosując marżę z zawartych umów oraz przyjmując WIBOR6M 

w wysokości 5%. 

Dodatkowo, w prognozie WPF uwzględniono również koszty obsługi zobowiązania 

planowanego do zaciągnięcia w 2024r. 
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Pozostałe wydatki bieżące 
W prognozie WPF pozostałe wydatki bieżące zostały skalkulowane w oparciu o indeksację o 

wskaźniki inflacji i PKB, zgodnie z założeniami przedstawionymi w tabeli powyżej. 

 

2.2. Wydatki majątkowe 

Wydatki majątkowe obejmują przede wszystkim przedsięwzięcia inwestycyjne, które ujęto w 

załączniku nr 2 do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boguchwała na lata 2024-2036. 

 

3. Wynik budżetu 

Wynik budżetu w prognozowanym okresie jest ściśle powiązany z przyjętymi założeniami do 

prognozy dochodów i wydatków. 

W budżecie na 2024 r. zaplanowano ujemną różnicę pomiędzy dochodami i wydatkami 

budżetowymi. Wynik budżetu planuje się na poziomie -5 938 988,02 zł, a jego pokrycie 

planuje się z: 

1. kredytów, pożyczek lub papierów wartościowych – 5 690 093,02 zł; 

2. spłaty udzielonych pożyczek – 248 895,00 zł; 

 

4. Przychody 

W okresie objętym prognozą zaplanowano przychody budżetowe. 

W roku budżetowym przychody zaplanowano na poziomie 9 870 895,00 zł. Przychody 

Gminy Boguchwała w 2024 r. obejmują: 

1. kredyty, pożyczki lub emisję papierów wartościowych – 9 622 000,00 zł; 

2. spłaty udzielonych pożyczek – 248 895,00 zł; 

 

5. Rozchody 

W roku budżetowym oraz w okresie prognozy planuje się rozchody budżetowe. Rozchody 

Gminy Boguchwała obejmują spłaty rat kapitałowych kredytów i pożyczek oraz wykup 

papierów wartościowych zgodnie z zawartymi umowami oraz z nowo planowanymi – spłaty 

obejmują lata 2024-2036.  

Zgodnie z ustawą o finansach publicznych Gmina Boguchwała zastosowano następujące 

wyłączenia z limitu spłaty zobowiązań, oddziaływujące tym samym na wskaźnik faktycznej 

obsługi zadłużenia w latach 2024-2027 w łącznej kwocie 3 002 615,98zł. 

 

6. Kwota długu 

Na dzień 31.12.2023 r. kwota zadłużenia, wykazana w pozycji 6. Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Boguchwała na lata 2024-2036, w kolumnie pomocniczej WPF „2023 

przewidywane wykonanie” wynosi 37 724 315,98 zł. Na koniec 2024 roku kwotę długu 

planuje się na poziomie 43 414 409,00 zł. 

W stosunku do dochodów ogółem pomniejszonych o dotacje i środki o podobnym charakterze 

oraz powiększonych o przychody z tytułów określonych w art. 217 ust. 2 pkt 4-8 ustawy o 

finansach publicznych, nieprzeznaczone na sfinansowanie deficytu budżetowego, planowana 

kwota długu na koniec 2024 roku wyniesie 45,67%. 

Tabela 8. Informacja o wysokości kwoty długu w latach 2023-2025 

Rok 

Planowana kwota 

długu na koniec 

roku [zł] 

Podstawa 

wskaźnika* [zł] 
Relacja 

2024 43 414 409,00 95 064 478,37 45,67% 

2025 38 788 575,00 102 214 699,00 37,95% 
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7. Relacja z art. 242 ustawy o finansach publicznych 

W budżecie na 2024 r. zaplanowano dodatnią różnicę pomiędzy dochodami i wydatkami 

bieżącymi. W związku z powyższym, Gmina Boguchwała zachowuje relację określoną w art. 

242 ust. 1 ustawy o finansach publicznych. 

 

8. Relacja z art. 243 ustawy o finansach publicznych 

W całym okresie prognozy Gmina Boguchwała spełnia relację, o której mowa w art. 243 ust. 

1 ustawy o finansach publicznych. Spełnienie dotyczy zarówno relacji obliczonej na 

podstawie planu na dzień 30.09.2023 r. jak i w oparciu o kolumnę „przewidywane wykonanie 

2023”. 

Podsumowanie 

Wartości wykazane w pozostałych pozycjach WPF, w tym: 

● finansowanie programów, projektów lub zadań realizowanych z udziałem środków, o 

których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy (kolumna od 9.1 do 9.4.1.1); 

● informacje uzupełniające o wybranych kategoriach finansowych (kolumna od 10.1 do 

10.11) stanowią informacje uzupełniające względem pozycji opisanych powyżej. 

Zostały przedstawione w WPF zgodnie z obowiązującym stanem faktycznym, na 

podstawie zawartych umów i porozumień. 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy odczytała opinię pozytywną Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie z 15.11.2023 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boguchwała na lata 2024-

2036. 

 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Boguchwała. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Agnieszka Bednarska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-Śliż, Alina 

Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, Katarzyna Warchoł, 

Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz. 

 

Uchwała została podjęta. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

2023 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:52:46 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, że ustala się wykaz wydatków i plan 

finansowy wydatków niewygasających z dniem 31 grudnia 2023 roku, z wyodrębnieniem 

wydatków majątkowych, według załącznika do niniejszej uchwały. Na podstawie art. 263 

ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego może ustalić wykaz wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego oraz określić ostateczny termin dokonania każdego wydatku ujętego w tym 

wykazie.  

W uchwale tej ujęto wydatki, które nie zostaną wykonane do końca 2023r., a ich realizacja 

wynika z przyjętych przez Gminę zobowiązań bądź rozstrzygnięć po przetargowych, tj. 

wydatki, o których mowa w art. 263 ust.3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach 

publicznych: wydatki związane z realizacją umów:  

1)w sprawie zamówienia publicznego;  

2)które zostaną zawarte w wyniku zakończonego postepowania o udzielenie zamówienia 

publicznego, w którym dokonano wyboru wykonawcy. 

 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2023 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna 

Warchoł , Grzegorz Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro . 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz. 

 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.6.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pożyczki dla 

Stowarzyszenia Kultury Fizycznej pn. „Zakładowy Klub Sportowy IZOLATOR 

Boguchwała” z siedzibą w Boguchwale. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:54:02 

 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, w uchwale Rady Miejskiej w Boguchwale 

XLII.477.2021 z dnia 16 grudnia 2021 roku w sprawie udzielenia pożyczki dla 

Stowarzyszenia Kultury Fizycznej pn. „Zakładowy Klub Sportowy IZOLATOR Boguchwała” 

z siedzibą w Boguchwale w §2 ust. 1 otrzymuje brzmienie:  

„1. Spłata pożyczki nastąpi w kwocie 10.000,00zł w 2022r. i w kwocie 40.000,00zł w 2024r.” 

 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, że przesuwamy termin spłaty pożyczki z 

2023 roku na 2024 r.  

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji i równocześnie  Komisja zwróciła uwagę na że nie 

spłacenie 40.000,00zł w wyznaczonym terminie jest nieodpowiedzialnym postepowaniem ze 

strony „Zakładowy Klub Sportowy IZOLATOR Boguchwała” z siedzibą w Boguchwale. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia Kultury 

Fizycznej pn. „Zakładowy Klub Sportowy IZOLATOR Boguchwała” z siedzibą w 

Boguchwale. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk 

, Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , 

Alina Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna 

Warchoł , Grzegorz Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro. 

 NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:55:54 

 

 

Uchwałę referowała Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy, poprosiła Rade Miejską o przyjęcie 

proponowane autopoprawek: 

Autopoprawka Nr 1 
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 Zmniejsza się o kwotę 40.000zl przychody ze spłat pożyczek udzielonych ze środków 

publicznych (paragraf 951) i przychody z tytułu „Wolne środki, o których mowa w art. 217 

ust.2 pkt 6 ustawy” (paragraf 950). 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Katarzyna Warchoł , Grzegorz 

Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro . 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Siorek 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz. 

Radna Pani Agnieszka Siorek z powodu awarii sprzętu zagłosowała w sposób tradycyjny – 

mówiąc „jestem za” w sprawie autopoprawki nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 

2023 rok została przyjęta. 

Autopoprawka Nr 2 
 Zwiększa się dochody(855-85504-2690) i wydatki bieżące 855-85504-4010/4110/4120) w 

kwocie 20.548,20zł z tytułu realizacji „Programu asystent rodziny w 2023r.” – środki na 

dodatki do wynagrodzeń i dofinansowanie kosztów zatrudnienia asystentów rodziny (855-

85504) 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 
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Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Katarzyna Warchoł , Grzegorz 

Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro . 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Siorek 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz. 

Radna Pani Agnieszka Siorek z powodu awarii sprzętu zagłosowała w sposób tradycyjny – 

mówiąc „jestem za” w sprawie autopoprawki nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Autopoprawka nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 

2023 rok została przyjęta. 

Autopoprawka Nr 3 
Zwiększa się wydatki bieżące w kwocie 179.694zł z tytułu zadań realizowanych w formie 

powierzenia spółce Go-kom tj. zimowe utrzymanie kwota 172.666zł i bieżące utrzymanie 

kwota 7.028zł. (600-60095-4300) 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 3 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Katarzyna Warchoł , Grzegorz 

Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro . 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Siorek 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz. 

Radna Pani Agnieszka Siorek z powodu awarii sprzętu zagłosowała w sposób tradycyjny – 

mówiąc „jestem za” w sprawie autopoprawki nr 3 do projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Autopoprawka nr 3 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 

2023 rok została przyjęta. 

Autopoprawka Nr 4 

Zmniejsza się o kwotę 102.072,04zł plan dochodów z tytułu dofinansowania z Programu 

ERASMUS + - przesuniecie wykonania na 2024r. (801-80195-2701). 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 4 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Katarzyna Warchoł , Grzegorz 

Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro . 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Siorek 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz. 

Radna Pani Agnieszka Siorek z powodu awarii sprzętu zagłosowała w sposób tradycyjny – 

mówiąc „jestem za” w sprawie autopoprawki nr 4 do projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Autopoprawka nr 4 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 

2023 rok została przyjęta. 

Autopoprawka Nr 5 
Zwiększa się o kwotę 101,20zł plan dochodów z tytułu dofinansowania z Programu 

Współpracy Transgranicznej Polsk-Białoruś-Ukraina 2014-2020 w ramach Europejskiego 

Instrumentu Sąsiedztwa (921-92195-2057). 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 5 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Katarzyna Warchoł , Grzegorz 

Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro . 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Siorek 
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NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz. 

Radna Pani Agnieszka Siorek z powodu awarii sprzętu zagłosowała w sposób tradycyjny – 

mówiąc „jestem za” w sprawie autopoprawki nr 5 do projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Autopoprawka nr 5 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 

2023 rok została przyjęta. 

Autopoprawka Nr 6 

W zakresie dochodów własnych: zwiększa się dochody bieżące w łącznej kwocie 

301.664,84zł, z tego z tytułu podatku od nieruchomości kwota 260.000zł (756-75616-0310), 

refundacja pobytu dzieci w przedszkolach kwota 36.660zł (801-80104-2310), opłaty 

eksploatacyjnej kwota 5.000zł (756-75618-0460),  i wpływów różnych kwota 4,84zł (750-

75023-0970) oraz zmniejsza się dochody bieżące w kwocie 20.000zł z tytułu opłaty 

skarbowej (756-75618-0410).  

Pan Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 6 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Katarzyna Warchoł , Grzegorz 

Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro . 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Siorek 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz. 

 

Radna Pani Agnieszka Siorek z powodu awarii sprzętu zagłosowała w sposób tradycyjny – 

mówiąc „jestem za” w sprawie autopoprawki nr 6 do projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

 

Autopoprawka nr 4 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 

2023 rok została przyjęta. 

 

Autopoprawka Nr 7 

Zwiększa się o kwotę 13zł plan dochodów i wydatków z tytułu środków z Funduszu Pomocy 

(750-75011-2100) –par.8 Uchwały. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 7 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Katarzyna Warchoł , Grzegorz 

Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro . 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Siorek 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz. 

Radna Pani Agnieszka Siorek z powodu awarii sprzętu zagłosowała w sposób tradycyjny – 

mówiąc „jestem za” w sprawie autopoprawki nr 7 do projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Autopoprawka nr 7 do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 

2023 rok została przyjęta. 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany w uchwale budżetowej na 2023 r. 

wraz z autopoprawkami. Nadmieniła tylko, że wszystkie autopoprawki były przedmiotem 

obrad Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. Powiedziała, że dokonuje się zmian w 

planie dochodów w budżecie gminy na 2023 rok: 

- zmniejszenie o kwotę 611.402,38zł zgodnie z tabelą nr 1. 

Dokonuje się zmian w planie wydatków w budżecie gminy na 2023 rok – zmniejszenie o 

kwotę 820.018,20zł zgodnie z tabelą nr 2.Zmniejszają się się o kwotę 208.615,82zł 

planowany deficyt budżetu gminy na 2023r.Zmniejszają się  planowane przychody budżetu 

na 2023r. o kwotę 208.615,82zł z tytułu wolnych środków, jako nadwyżka środków 

pieniężnych na rachunku bankowym budżetu gminy, w tym wynikających z rozliczeń 

kredytów i pożyczek z lat ubiegłych.  

W Uchwale budżetowej na 2023r. § 3 i § 4 otrzymuje brzmienie: 

Ustala się planowany deficyt budżetu gminy na 2023r. w kwocie 18.736.166,15zł, który 

zostanie sfinansowany: 

1. przychodami z tytułu emisji obligacji komunalnych w kwocie 4.301.762,00zł, 

2.przychodami jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i 

wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 

określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 2.950.631,73zł. 

3. przychody jednostek samorządu terytorialnego z wynikających z rozliczenia środków 

określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania 

finansowanego z udziałem tych środków w kwocie 975.777,57zł,  
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4. przychodami z wolnych środków, jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku 

bankowym budżetu gminy, w tym wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat 

ubiegłych w kwocie 10.377.994,85zł,  

5. przychodami ze spłat pożyczek udzielonych ze środków publicznych w kwocie 

130.000,00zł. 

 

ZMIANY DOCHODÓW:  

Dział: 400  
Zmniejsza się dochody w kwocie 400.000zł z tytułu realizacji zadania „zakup i sprzedaż 

preferencyjny węgla.  

Dział: 600  
Zmniejsza się dochody w kwocie 401.065,45zł z tytułu dofinansowania projektu pn. „Budowa 

podmiejskiej kolei aglomeracyjnej - PKA Gmina Boguchwała” – wpływ w 2024r.  

Dział: 700  
Zwiększa się dochody w kwocie 10.000zł z tytułu najmu składników majątkowych oraz w 

kwocie 30.000zł z tytułu refaktur za media.  

Zmniejsza się dochody o kwotę 555.000zł do kwot przewidywanego wykonania, z tego w 

kwocie 544.300zł z tytułu sprzedaży gruntów – przesuniecie na 2024r.  

Dział: 750,758,801,852  
Zwiększa się dochody o kwotę 11.350,07 do kwot przewidywanego wykonania.  

Dział: 700  
Przesuwa się dochody w kwocie 6.000zł między paragrafami klasyfikacji budżetowej z tytułu 

zwrotu nienależnie pobranych świadczeń.  

Dział: 900  
Zmniejsza się dochody w kwocie 180.603zł z tytułu dochodów dotyczących projektu pn. 

„Wymiana źródeł ciepła na terenie ROF” – dostosowanie kwot do rozliczenia projektu.  

 

ZMIANY WYDATKÓW:  

Dział: 010,400  
Zmniejsza się wydatki do kwot przewidywanego wykonania wynikającego z zawartych 

umów lub zrealizowanych wydatków.  

Dział: 600  
Zmniejsza się wydatki w kwocie 141.400zł przeznaczone na składkę do ZG PKS – 

dostosowanie planu do zrealizowanych wydatków.  

Zmniejsza się wydatki w kwocie 20.630,44zł z tytułu realizacji projektu pn. „Budowa 

podmiejskiej kolei aglomeracyjnej - PKA Gmina Boguchwała” – dostosowanie planu do 

zawartych umów.  

Dział: 801  
Zwiększa się wydatki w kwocie 327.951zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia i pochodne 

od wynagrodzeń w jednostkach oświatowych. Zmniejsza się wydatki w kwocie 115.000zł na 

dotacjach dla niepublicznych placówek prowadzących działalność oświatową.  

Zmniejsza się wydatki w kwocie 9.200zł na zadaniu „Modernizacja budynków 
oświatowych”. 

Dział: 852,855 Przesuwa się wydatki w kwocie 28.000zł między działami klasyfikacji 

budżetowej z tytułu płatności za DPSy z pieczy zastępczej.  

Dział: 900  
Zmniejsza się wydatki w kwocie 371.078zł z tytułu realizacji projektu pn. „Wymiana źródeł 

ciepła na terenie ROF” – dostosowanie planu do zawartych umów.  
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Dział: 921,926  
Zmniejsza się wydatki do kwot przewidywanego wykonania wynikającego z zawartych 

umów lub zrealizowanych wydatków.  

Zmniejsza się przychody w kwocie 208.615,82zł z tytułu wolnych środków jako nadwyżka 

środków pieniężnych na rachunku bankowym budżetu gminy, w tym wynikających z 

rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych celem zbilansowania budżetu. 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna 

Warchoł , Grzegorz Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro . 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz. 

 

Uchwała została podjęta. 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:06:30 

Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy, poprosiła Rade Miejską o przyjęcie proponowanych 

autopoprawek: 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej gminy Boguchwała.  

Zwiększa się dochody bieżące i wydatki bieżące o kwotę 223.164,65zł oraz zmniejsza się o 

kwotę 40.000,00zł przychody z tytułu spłat pożyczek i przychody z tytułu wolnych środków – 

Załącznik nr 1 i 3. 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna 

Warchoł , Grzegorz Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro . 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz. 

Autopoprawka została przyjęta. 

 Autopoprawka nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej gminy Boguchwała.  

W treści uchwały dodaje się w § 2. 1 pkt.6 o treści „zwiększeniu wydatków bieżących w 

2023r. o kwotę 22.909,45zł na przedsięwzięciu pn. „Współpraca społeczności polsko-

ukraińskiej na rzecz promocji rozwoju i ochrony kultury i historii” – dostosowanie 

kwoty do budżetu projektu, oraz ustala się limit wydatków na 2023 r. na kwotę 23.724,45zł – 

zmian również w Załączniku nr 2 i 3. 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk 

, Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , 

Alina Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna 

Warchoł , Grzegorz Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz.  

 

Autopoprawka została przyjęta. 
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Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy powiedziała, że w związku ze zmianami  w budżecie 

Gminy Boguchwała na 2023r. oraz Zarządzeniami nr 272, 275, 283, 287, 290 z 2023r. 

Burmistrza Boguchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 

2023r.wprowadza się zmiany w Załączniku nr 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Boguchwała polegające na: 

a)zwiększeniu dochodów bieżących w 2023 r. o kwotę 755.469,58zł; 

b)zmniejszeniu dochodów majątkowych w 2023 r. o kwotę 1.360.228,69zł; 

c)zmniejszeniu wydatków bieżących w 2023 r. o kwotę 40.964,39zł; 

d)zmniejszeniu wydatków majątkowych w 2023 r. o kwotę 772.410,54zł; 

e)zmniejszeniu przychodów z tytułu wolnych środków, jako nadwyżka środków pieniężnych 

na rachunku bankowym budżetu gminy, w tym wynikających z rozliczeń kredytów i 

pożyczek z lat ubiegłych, w 2023 r. o kwotę 208.615,82zł.Dokonuje się zmian na 

przedsięwzięciach wskazanych w uchwale – dostosowanie wy-datków do kwot z zawartych 

umów lub zrealizowanych wydatków. 

 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk 

, Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , 

Alina Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , 

KatarzynaWarchoł , Grzegorz Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.9.Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia obsługi informatycznej dla Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej i Centrum Usług Wspólnych Gminy Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:10:30 

Pan Krzysztof Lasota – Sekretarz Gminy powiedział, że z dniem 1 stycznia 2024 roku, 

powołane zostanie Centrum Usług Wspólnych Gminy Boguchwała – Uchwała Rady 

Miejskiej w Boguchwale Nr LXIII.689.2023 z dnia 10 sierpnia 2023 roku. Centrum jako 

nowa jednostka organizacyjna prowadziła będzie obsługę jednostek oświatowych Gminy 

Boguchwała. Ponadto bazowała będzie na obecnych pracownikach Referatu Oświaty. Z 

uwagi na specyfikę obsługi informatycznej, zachowanie ciągłości i poufności danych 

zawartych w systemach proponowane rozwiązanie tj. obsługa informatyczna Centrum 
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poprzez pracowników ds. informatyki działających na rzecz Urzędu Miejskiego, zapewni 

prawidłową obsługę, bez ryzyka utraty danych lub niewłaściwego ich przetwarzania. 

Pan Andrzej Zając – Zastępca Przewodniczącej Komisji Statutowo – Prawnej  przedstawił 

pozytywną opinię komisji. 

 

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego  

przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zapewnienia obsługi informatycznej dla Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej i Centrum Usług Wspólnych Gminy Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna 

Warchoł , Grzegorz Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz.  

Uchwała została podjęta. 

Ad.10. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:12:32 

Pani Ewelina Jasińska – Kierownik Referatu Oświaty powiedziała, że uchyla się w całości 

uchwałę nr X.113.2015 Rady Miejskiej w Boguchwale z dnia 18 czerwca 2015 r. w sprawie 

wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie 

gminy Boguchwała w związku z wprowadzeniem Gminnego Bonu Żłobkowego Uchwałą nr 

LXIII.693.2023 Rady Miejskiej w Boguchwale z dnia 10 sierpnia 2023r. celem uniknięcia 

sytuacji podwójnego finansowania. 

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego  

przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Boguchwała. 



28 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna 

Warchoł , Grzegorz Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz.  

Uchwała została podjęta. 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Boguchwała do realizacji 

projektu pt.: „Wesołe przedszkolaki” w ramach programu Fundusze Europejskie dla 

Podkarpacia 2021-2027, PRIORYTET 7/FEPK.07 Kapitał ludzki gotowy do zmian, 

Działanie 07.11 Edukacja przedszkolna, numer naboru FEPK.07.11-IP.01-001/23. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:13:54 

Pani Justyna Placha – Adamska – Zastępca Burmistrza Boguchwały powiedziała, że wartość 

projektu wynosi: 421 790,21 zł, na którą składa się kwota dofinansowania w wysokości 379 

611,18 zł oraz wkład własny Gminy Boguchwała w wysokości 10% wartość projektu to jest 

w kwocie 42 179,03 zł. Gmina Boguchwała zobowiązuje się do pokrycia wkładu własnego, o 

którym mowa w § 2 z dochodów własnych Gminy – udział w podatkach stanowiących 

dochód budżetu państwa. Realizatorem projektu będzie Gmina Boguchwała. 

W związku z pozytywnym wynikiem oceny wniosku aplikacyjnego i informacją otrzymaną 

od Instytucji Pośredniczącej FEP 2021-2027 z dnia 18.12.2023 roku o wyborze do 

dofinansowania projektu pt: „Wesołe przedszkolaki niezbędne jest potwierdzenie zgody na 

realizację projektu i zobowiązuje się do zabezpieczenia wkładu własnego. Projekt 

realizowany będzie w ramach programu Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-

2027.Celem głównym projektu jest zwiększenie liczby miejsc wychowania przedszkolnego 

na obszarze Gminy Boguchwała (Kielanówka) poprzez stworzenie 25 nowych miejsc 

przedszkolnych, wsparcie rozwoju kompetencji i umiejętności 100 dzieci oraz podnoszenie 

kwalifikacji lub kompetencji zawodowych kadry OWP - 2 nauczycieli w okresie do 

31.08.2025r. 

 

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego  

przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Boguchwała do realizacji projektu pt.: „Wesołe 

przedszkolaki” w ramach programu Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027, 

PRIORYTET 7/FEPK.07 Kapitał ludzki gotowy do zmian, Działanie 07.11 Edukacja 

przedszkolna, numer naboru FEPK.07.11-IP.01-001/23. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna 

Warchoł , Grzegorz Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Miasta Rzeszów w zakresie obsługi osób nietrzeźwych dowiezionych z terenu Gminy 

Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:15:39 

 

Pani Justyna Placha – Adamska – Zastępca Burmistrza Boguchwały powiedziała, że zgodnie 

z art. 40 ust. 1 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi z dnia 

26 października 1982 r. „osoby w stanie nietrzeźwości, które swoim zachowaniem dają 

powód do zgorszenia w miejscu publicznym lub zakładzie pracy, znajdują się w 

okolicznościach zagrażających ich życiu lub zdrowiu innych osób, mogą zostać 

doprowadzone do izby wytrzeźwień zakładu opieki zdrowotnej lub innej właściwej placówki 

utworzonej lub wskazanej przez jednostkę samorządu terytorialnego albo do miejsca 

zamieszkania lub pobytu”. Gmina Boguchwała nie prowadzi izby wytrzeźwień. W związku z 

tym zgodnie z art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

wykonanie zadań publicznych może być realizowane w drodze współdziałania między 

jednostkami samorządu terytorialnego, dlatego na mocy art. 74 ust. 1 i 2 tej samej ustawy 

gminy mogą zawierać porozumienie międzygminne w sprawie powierzenia jednej z nich 

określonych przez nie zadań publicznych. Gmina wykonująca zadania publiczne objęte 

porozumieniem przyjmuje prawa i obowiązki pozostałych gmin, związane z powierzonymi jej 

zadaniami, a gminy te mają obowiązek udziału w kosztach realizacji powierzonego zadania. 

 

Pani Iwona Pezdan-Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego  

przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasta Rzeszów w 

zakresie obsługi osób nietrzeźwych dowiezionych z terenu Gminy Boguchwała. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna 

Warchoł , Grzegorz Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Boguchwała na lata 2023-2030. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:17:25 

 

Pani Justyna Placha – Adamska – Zastępca Burmistrza Boguchwały powiedziała, że Gminny 

Program Rewitalizacji Gminy Boguchwała na lata 2023-2030 (zwany dalej GPR) jest 

dokumentem operacyjnym, który z jednej strony wyznacza cele i kierunki działania w 

perspektywie długookresowej, natomiast z drugiej umożliwia realizację kompleksowych, 

zintegrowanych i skoncentrowanych terytorialnie przedsięwzięć rewitalizacyjnych na rzecz 

lokalnej społeczności, gospodarki, ładu przestrzennego oraz zrównoważonego rozwoju.  

Opracowanie Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Boguchwała na lata 2023-2030 

zostało poprzedzone szczegółową diagnozą w szeroko rozumianym obszarze zagadnień 

społecznych, a także zagadnień gospodarczych, przestrzenno-funkcjonalnych, technicznych i 

środowiskowych. Dopiero tak przeprowadzona analiza pozwoliła dokonać pełnej diagnozy 

problemów i zagrożeń, wskazać obszary o największej koncentracji zjawisk kryzysowych, a 

w konsekwencji wyznaczyć obszar zdegradowany i obszar rewitalizacji. W kolejnym kroku 

zdefiniowano katalog działań, które – konsekwentnie wdrażane i realizowane – będą 

prowadziły do sukcesywnego wyprowadzenia z sytuacji kryzysowej lub przynajmniej 

minimalizowania jej skutków. Pani Burmistrz powiedziała, że w Gminnym Programie 

Rewitalizacji Gminy Boguchwała na lata 2023-2030 ujęto działania, które w najbliższych 

latach winny być realizowane z wykorzystaniem środków unijnych, ale, co równie ważne, 

także działania, które finansowane będą ze środków publicznych oraz środków prywatnych. 

Połączenie aktywności wielu osób i instytucji, a także środków zarówno publicznych, jak i 

prywatnych, pozwoli w sposób kompleksowy rozwiązać wszystkie zdiagnozowane w 

dokumencie problemy. 

 

Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gmin, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna 

Warchoł , Grzegorz Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro  

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz.  

Uchwała została podjęta. 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad 

działania Komitetu Rewitalizacji. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:20:31 

Pani Justyna Placha – Adamska – Zastępca Burmistrza Boguchwały powiedziała, że zgodnie 

z Ustawą z dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji, Komitet Rewitalizacji stanowi forum 

współpracy i dialogu interesariuszy z organami gminy w sprawach dotyczących 

przygotowania, prowadzenia i oceny rewitalizacji oraz pełni funkcję opiniodawczo-doradczą 

Burmistrza. Wobec powyższego jest jednym z istotnych elementów partycypacji społecznej, 

związanych z wdrażaniem zapisów Gminnego Programu Rewitalizacji, którego celem jest 

wyprowadzanie ze stanu kryzysowego obszarów zdegradowanych. Zasady wyznaczania 

składu oraz zasady działania Komitetu Rewitalizacji określa, w drodze uchwały Rada Miejska 

przed uchwaleniem Gminnego Programu Rewitalizacji albo w terminie nie dłuższym niż 3 

miesiące, licząc od dnia jego uchwalenia. Rolą Komitetu Rewitalizacji jest zatem wspieranie 

procesu rewitalizacji w gminie poprzez opiniowanie, doradzanie, a także zapewnienie 

czynnego udziału lokalnych środowisk społecznych, gospodarczych, mieszkańców gminy, 

organizacji pozarządowych oraz innych grup w zaplanowanym procesie. 

Projekt uchwały poddany został konsultacjom społecznym w dniach 25.09.2023 - 24.10.2023 

r. Podczas trwania konsultacji, w formie elektronicznej zostały złożone uwagi do składu 

Komitetu Rewitalizacji przez Fundację Maja i Zbyś. Ze względu na fakt, że proponowane w 

uwagach zapisy są niezgodne z przepisami prawa zmiany nie zostały wprowadzone. 

Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gmin, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna 

Warchoł , Grzegorz Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro.  

NIEOBECNI (1) 
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Marta Ćmiel-Giergielewicz.  

 

Uchwała została podjęta. 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia realizacji zadań własnych Gminy 

Boguchwała Gospodarce komunalnej Sp. z o.o. w Boguchwale. 
Czas rozpoczęcia punktu: 02:22:45 

 

Pan Szymon Hendzel – Kierownik Referatu Infrastruktury powiedział, że zadania są  ujęte w 

projekcie uchwały, wynikające wprost z art. 7 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym, są zadaniami własnymi, które gmina może realizować samodzielnie lub powierzyć 

ich wykonanie swojej spółce. Za powierzeniem zadań Gospodarce Komunalnej Sp. z o.o. w 

Boguchwale przemawia, poza solidnym zapleczem kadrowym i sprzętowym, jej 

doświadczenie w realizacji zadań tożsamych. Ponadto znajomość terenu Gminy Boguchwała 

znacząco wpłynie na podejmowanie niezbędnych czynności w sytuacjach nagłych, 

wymagających natychmiastowej reakcji. 

 

Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gmin, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.  

 

Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gmin, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska zaznaczył, że omawiana  uchwała jest jedną z ważniejszych uchwał z punktu 

funkcjonowania naszej gminy.  

  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Piotr Kobyłecki , Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina 

Pociask , Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna 

Warchoł , Grzegorz Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro  

NIEOBECNI (1) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz. 

Uchwała została podjęta. 

Pan Piotr Kobyłecki opuścił posiedzenie Sesji LXVII. 

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie II zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Boguchwała – Centrum. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:24:53 

Pan Dariusz Weremiński – Kierownik Referatu Mienia Gminy I Planowania Przestrzennego 

powiedział, że prace nad II zmianą miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Boguchwała - Centrum, zwaną dalej „zmianą planu” podjęto w związku z uchwałą nr 

XLIX.551.2022 Rady Miejskiej w Boguchwale z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia II zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego Boguchwała – Centrum. Obszar objęty zmianą planu położony jest w centrum 

Boguchwały. Jest to obszar po wschodniej stronie drogi krajowej Nr 19, na północ od ul. 

Akacjowej. Obszar ten obejmuje rynek w Boguchwale z centralnie usytuowanym 

Spichlerzem, zabudową znajdującą się po jego zachodniej części i obszarem zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej znajdującym się po wschodniej stronie rynku, na północ od ul. 

Akacjowej. 

Zgodnie z ustaleniami obowiązującego planu większość terenu objętego opracowaniem jest 

przeznaczona pod tereny zabudowy usługowej i zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej 

wraz z obsługą komunikacyjną i parkingiem. Ustalenia obowiązującego planu miejscowego 

nie zapewniają zagospodarowania obszaru zgodnego z aktualnymi potrzebami gminy i 

planami inwestycyjnymi, z uwagi na przyjęte parametry i wskaźniki kształtowania zabudowy 

oraz przyjęty układ komunikacyjny. Celem ustaleń przedmiotowej zmiany planu jest 

umożliwienie lokalizacji większej intensywności zabudowy w zachodniej części obszaru 

objętego opracowaniem oraz zmiany w zakresie układu komunikacyjnego, które z założenia 

mają stanowić dostosowanie do aktualnego sposobu użytkowania terenu. Projekt zmiany 

planu został opracowany zgodnie z ustaleniami studium. Dla obszaru objętego opracowaniem 

nie występowała konieczność uzyskiwania zgody na zmianę przeznaczenia gruntów rolnych i 

leśnych na cele nierolnicze i nieleśne na podstawie ustawy z dnia 3 lutego 1995 r. o ochronie 

gruntów rolnych i leśnych (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 2409 z późn. zm.). Projekt zmiany planu 

uzyskał wymagane opinie i uzgodnienia. W zmianie planu uwzględniono wyposażenie terenu 

we wszystkie sieci, urządzenia i obiekty infrastruktury technicznej niezbędne dla obsługi 

terenu objętego opracowaniem oraz nie związanych z jego obsługą. Ustalenia zmiany planu 

uwzględniają także potrzebę zapewnienia odpowiedniej ilości i jakości wody, do celów 

zaopatrzenia ludności. Projekt zmiany planu nie zwiększa w sposób znaczący 

zapotrzebowania na wodę w zakresie zapotrzebowania ludności w stosunku do ustaleń planu 

obowiązującego. 

Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gmin, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.  

Pan Wiesław Kąkol Burmistrz Boguchwały powiedział, że na Sesji LXVII są obecni 

projektanci, którzy mogą odpowiedzieć szerzej o zmianie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Boguchwała – Centrum. Pan Burmistrz powiedział że jest 

dla nas istotny, ponieważ umożliwi nam uporządkowanie kwestii komunikacyjnych.  

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie II zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Boguchwała 

Centrum. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina Pociask , Piotr 



34 

 

Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna Warchoł , Grzegorz 

Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro.  

NIEOBECNI (2) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz , Piotr Kobyłecki.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Cmentarz Boguchwała”. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:30:42 

Pan Dariusz Weremiński – Kierownik Referatu Mienia Gminy I Planowania Przestrzennego 

powiedział, że projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Cmentarz 

Boguchwała”, sporządzony został w oparciu o uchwałę Rady Miejskiej w Boguchwale Nr 

XLIX.555.2022 z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Cmentarz Boguchwała”. Celem 

niniejszego planu jest wyznaczenie terenu pod realizację cmentarza komunalnego wraz 

ustaleniem zasad zagospodarowania terenów cmentarza i jego otoczenia. Zgodnie z uchwałą o 

przystąpieniu planem miejscowym objęto obszar o powierzchni 10,33 ha wskazany w 

ustaleniach studium jako obszar cmentarza wraz z kilkudziesięciometrowym pasem terenów 

rolnych obejmujących strefę ekologiczną potoku po stronie południowej. Biorąc jednak pod 

uwagę wymagania prawne, wskazujące na obowiązek objęcia planem nie tylko terenu 

cmentarza, ale również, obligatoryjnie 50-cio metrowej strefy sanitarnej od cmentarza, 

zapewniając tym samym w ramach jednego planu uwzględnienie ograniczeń wynikających z 

lokalizacji cmentarza, teren który może zostać wskazany w projekcie planu pod realizację 

cmentarza należało ograniczyć do 4,60 ha. W przyszłości, teren cmentarza można będzie 

powiększyć, uwzględniając uwarunkowania występujące w otoczeniu, do nie więcej niż 6,9 

ha albo 7,3 ha w zależności od przyjętej zasady: czy strefa sanitarna cmentarza sięgnie do linii 

rozgraniczających tereny zabudowy mieszkaniowej czy też do nieprzekraczalnych linii 

zabudowy terenów zabudowy mieszkaniowej. Co istotne w związku z lokalizacją cmentarza 

w strefie ochrony pośredniej ujęcia wód powierzchniowych „Zwięczyca”, przed 

rozpoczęciem procedury wystąpiono do Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie 

- Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Rzeszowie z pytaniem o klasyfikację cieku 

zlokalizowanego w południowej części terenu objętego planem miejscowym, w kontekście 

ustaleń §4 pkt 9 rozporządzenia Nr 6/2013 Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej w Krakowie z dnia 10 maja 2013 r. Organ w odpowiedzi stwierdził, iż planowana 

lokalizacja cmentarza nie stoi w kolizji z § 4 pkt 9 w/w rozporządzenia Dyrektora RZGW w 

Krakowie. Podobne zdanie wyraził również Wydział Prawny i Nadzoru Podkarpackiego 

Urzędu Wojewódzkiego w Rzeszowie. W celu prawidłowego wyznaczenia granic cmentarza 

poza 50-metrową strefą sanitarną od cmentarza ujętą w projekcie planu, przeanalizowano 

również 150-metrową strefę od cmentarza pod kątem występowania studni lub budynków nie 

mających zaopatrzenia w wodę z sieci wodociągowej – powyższych nie stwierdzono.  

Ze względu na ograniczony charakter projektowanych przeznaczeń w szczególności brak 

„terenów zabudowy” oraz brak wielu elementów stanowiących uwarunkowania w obszarze 

objętym planem, co do których plan miejscowy w świetle przepisów ustawy o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym winien obligatoryjnie się odnieść, w projekcie planu nie 

wprowadzono uregulowań w zakresie:  
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- zasad ochrony dziedzictwa kulturowego i zabytków, w tym krajobrazów kulturowych, oraz 

dóbr kultury współczesnej ze względu na brak wymienionych,  

- granic i sposobów zagospodarowania terenów lub obiektów podlegających ochronie, na 

podstawie odrębnych przepisów: terenów górniczych, a także obszarów szczególnego 

zagrożenia powodzią, obszarów osuwania się mas ziemnych, krajobrazów priorytetowych 

określonych w audycie krajobrazowym oraz w planach zagospodarowania przestrzennego 

województwa, za wyjątkiem powierzchni ograniczających przeszkody naziemnych urządzeń 

lotniczych oraz strefy ochrony pośredniej ujęcia wód powierzchniowych „Zwięczyca”,  

- szczegółowych zasady i warunków scalania i podziału nieruchomości objętych planem 

miejscowym ze względu na brak „terenów zabudowy” w planie  

- sposobów i terminów tymczasowego zagospodarowania, urządzania i użytkowania terenów, 

ze względu na brak potrzeb w tym zakresie.  

Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gmin, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska powiedział , że komisja na posiedzeniu w dniu 28.12.2023 r. biorąc pod uwagę 

uwagi mieszkańców odnośnie lokalizacji cmentarza wydała negatywną opinię komisji. Pan 

Przewodniczący Komisji Mienia Gmin, Rolnictwa i Ochrony Środowiska poprosił o 

przeprowadzenie dalszych konsultacji urbanistycznych i innych analiz. 

Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gmin, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska poprosił o zdjęcie tego punktu z porządku obrad. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że komisja Mienia Gmin, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska składa wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 

dotyczącego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Cmentarz Boguchwała”. 

 

Pan Dominik Maziarz zadał pytanie dotyczące konsultacji. 

 

Pan Wiesław Kąkol - Burmistrz Boguchwały powiedział ,że konsultacje były i w wyniku tych 

konsultacji wpłynęły protesty mieszkańców. Pan Burmistrz powiedział, że nie przekonało to 

mieszkańców to co zostało ustalone. 

Pan Burmistrz poprosił o przedstawienie przez projektantów założenie planu „Cmentarz 

Boguchwała” 

 

Pan Artur Bogacz powiedział, że procedura sporządzenia miejscowego planu przewiduje 

udział społeczeństwa w tym procesie. Wobec tego zgodnie z wymogami ustawowymi 

wyłożenie do publicznego wglądu trwało w dniach od 02.10-23.10 2023 r. Odbyła się 

również 17.10.2023 r dyskusja publiczna. Grupa mieszkańców zainteresowana terenów 

zlokalizowanych po wschodniej stronie ulicy. Wnieśli oni zastrzeżenia do lokalizacji 

cmentarza komunalnego, obawiając się negatywnych skutków funkcjonowania tego obiektu. 

Powiedział, że podjęli próby załagodzenia obaw mieszkańców. Powiedział, że zostały 

wprowadzone strefy zieleni urządzonej czyli takiej, która spełnia funkcje rekreacyjne. Zostały 

wyznaczone dwa tereny parkingów. Odległości nie są minimalne ,ponieważ strefa sanitarna 

wynosi 50 metrów. Po naszym obliczeniu odległości wynoszą ponad 60 metrów, a od 

budynków jest 70 metrów. Nie ma bezpośredniego sąsiedztwa funkcji   mieszkaniowej i 

cmentarza bezpośrednio obok siebie. Dodatkowo mieszkańcy  zaproponowali i to ujęliśmy w 

projekcie planu. Alternatywną    

możliwą do realizacji jest  obsługę komunikacyjną od północno – zachodniej strony  
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cmentarza. Na razie jest to zapis techniczny i do rozważenia. 

 

Pan Bogusław Bogacz powiedział, że pierwotnie w studium które  było uchwalone w 2005 r , 

czyli mieszkańcy już wtedy mieli możliwość składania uwag. Obsługę komunikacyjną 

przenieśliśmy do S-19.W razie potrzeby jest możliwość powiększenia tego obszaru jeżeli 

granice objęte planem będą powiększone. 

 

Pan Bogusław Bogacz podziękował za współpracę z Panem Burmistrzem Boguchwały jak 

również  z panem Dariuszem Weremiński – Kierownikiem Referatu Mienia Gminy I 

Planowania Przestrzennego.  

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że 06.11.2023 r. 

mieszkańcy gminy Boguchwała skierowali pismo do Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Boguchwale w sprawie tego projektu uchwały. Powiedział, że ten temat powinien być jeszcze 

procedowany i uwzględnione powinny być  uwagi mieszkańców. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek 

Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Cmentarz 

Boguchwała”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina Pociask , Piotr 

Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna Warchoł , Grzegorz 

Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro.  

NIEOBECNI (2) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz , Piotr Kobyłecki. 

 

Propozycja zmian została przyjęta. 

Więcej propozycji zmian nie było. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że  punkt 17 na wniosek 

Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Ochrony Środowiska został zdjęty z porządku obrad, i z 

związku z tym zmieniła się numeracja w sposób następujący: 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Nadanie stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

3. Podjęcie Uchwały Budżetowej na 2024 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Boguchwała. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2023 roku. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia. 

Kultury Fizycznej pn. „Zakładowy Klub Sportowy IZOLATOR Boguchwała” z siedzibą w 

Boguchwale. 

7.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

8.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia obsługi informatycznej dla Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej i Centrum Usług Wspólnych Gminy Boguchwała. 

10. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Boguchwała. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Boguchwała do realizacji projektu pt.: 

„Wesołe przedszkolaki” w ramach programu Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-

2027, PRIORYTET 7/FEPK.07 Kapitał ludzki gotowy do zmian, Działanie 07.11 Edukacja 

przedszkolna, numer naboru FEPK.07.11-IP.01-001/23. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasta 

Rzeszów w zakresie obsługi osób nietrzeźwych dowiezionych z terenu Gminy Boguchwała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Boguchwała na lata 2023-2030. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia realizacji zadań własnych Gminy Boguchwała 

Gospodarce komunalnej Sp. z o.o. w Boguchwale. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie II zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Boguchwała – Centrum. 

17.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Boguchwała, obszaru położonego w miejscowości 

Racławówka. 

18.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji do końca 

kadencji. 

19.Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

20. Informacja Przewodniczącego Rady. 

21. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Boguchwała, obszaru położonego w 

miejscowości Racławówka. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:46:15 

 

Pan Dariusz Weremiński – Kierownik Referatu Mienia Gminy I Planowania Przestrzennego 

powiedział, że projekt zmiany Studium obejmuje obszar o powierzchni ok. 44 ha, położony w 

miejscowości Racławówka. Zmiany Studium dokonano w części tekstowej oraz w części 

graficznej jako dokument ujednolicony. Projekt zmiany Studium opracowano zgodnie z 

wymogami ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 

oraz zachowano wszystkie wymogi dotyczące procedury, określone w ww. ustawie oraz 

zawarte w ustawie z dnia 3 października 2008 r. o udostępnieniu informacji o środowisku i 

jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania 

na środowisko. W ramach prowadzonej procedury zawiadomiono wymagane przepisami 

prawa instytucje oraz ogłoszono o przystąpieniu do opracowania zmiany Studium. Projekt 

zmiany Studium otrzymał wymagane opinie oraz został uzgodniony przez określone w 



38 

 

przepisach organy i instytucje. Opracowany dokument wraz z prognozą oddziaływania na 

środowisko udostępniony został do publicznego wglądu w dniach od 17 października 2023 r. 

do 27 listopada 2023 r. W obwieszczeniach poinformowano o formie, miejscu i terminie 

składania uwag. Dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie zmiany Studium 

rozwiązaniami wyznaczona została na dzień 24 października 2023 r. W terminie 

przeznaczonym na składanie uwag do wyłożonego do publicznego wglądu projektu zmiany 

studium nie wpłynęły uwagi. 

 

W trakcie sporządzania zmiany studium, dnia 24 września 2023 r. weszła w życie zmiana 

ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz innych ustaw – Ustawa z dnia 

7 lipca 2023 r. o zmianie ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz 

niektórych innych ustaw (Dz.U. z 2023 r poz. 1688). Zgodnie z art. 65 tej ustawy cyt: „Art. 

65. 1. Studia uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gmin zachowują 

moc do dnia wejścia w życie planu ogólnego gminy w danej gminie, jednak nie dłużej niż do 

dnia 31 grudnia 2025 r., i stosuje się do nich przepisy dotychczasowe. 2. Do spraw 

opracowania i uchwalania studiów uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy albo ich zmian stosuje się przepisy ustawy zmienianej w art. 1 w 

brzmieniu dotychczasowym, jeżeli: 1) przed dniem wejścia w życie niniejszej ustawy 

wystąpiono o opinie i uzgodnienia projektów tych studiów albo ich zmian, 2) zmiana tych 

studiów dotyczy wyłącznie lokalizacji inwestycji celu publicznego lub 3) zmiana tych studiów 

dotyczy wyłącznie lokalizacji inwestycji w zakresie gospodarowania strategicznymi zasobami 

naturalnymi kraju w rozumieniu ustawy z dnia 6 lipca 2001 r. o zachowaniu narodowego 

charakteru strategicznych zasobów naturalnych kraju (Dz. U. z 2018 r. poz. 1235 oraz z 2019 

r. poz. 1901) lub działalności, o której mowa w art. 21 ust. 1 pkt 1 i 2a ustawy z dnia 9 

czerwca 2011 r. – Prawo geologiczne i górnicze (Dz. U. z 2023 r. poz. 633).” Burmistrz 

Boguchwały wystąpił o przedstawienie opinii i uzgodnienie do projektu zmiany studium 

przed wejściem w życie w/w zmiany ustawy. Równocześnie Burmistrz przeprowadził 

postępowanie w sprawie oddziaływania na środowisko, zgodnie z ustawą z dnia 3 

października 2008 r. o udostepnieniu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale 

społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Boguchwała, obszaru położonego w miejscowości Racławówka. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk  

Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina Pociask , Piotr 

Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna Warchoł , Grzegorz 

Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (2) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz , Piotr Kobyłecki. 

  

Uchwała została podjęta. 



39 

 

 

Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji 

do końca kadencji. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:49:00 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Piotr Pustelny-Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Poinformował, że zgodnie z §58 ust. 5 Statutu Gminy Boguchwała Przewodniczący Komisji 

Stałych przedkładają Radzie do akceptacji półroczny plan pracy Komisji. Wszystkie Komisje 

przedłożyły takie plany, które jako załączniki stanowią integralna część tej uchwały. Plany 

zostały pozytywnie zaopiniowane przez Członków poszczególnych Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i Komisji do końca kadencji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska , Agnieszka Bednarska , Piotr Bednarski , Marek Cisek , Tadeusz Kalandyk, 

Ryszard Liput , Dominik Maziarz , Jerzy Mazur , Iwona Pezdan-Śliż , Alina Pociask , Piotr 

Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki , Agnieszka Siorek , Katarzyna Warchoł , Grzegorz 

Wojewoda , Andrzej Zając , Elżbieta Zielińska , Antoni Ziobro. 

 NIEOBECNI (2) 

Marta Ćmiel-Giergielewicz , Piotr Kobyłecki. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.19. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:50:04 

Pan Dariusz Weremiński – Kierownik Referatu Mienia Gminy I Planowania Przestrzennego 

przedstawił  informację o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

W 2023 roku zbyta została tylko jedna działka w Zgłobniu o nr. ewid. 1089.Została zbyta w 

trybie bezprzetargowym. W roku 2023 roku Gmina pozyskała głównie na poszerzenie dróg 

publicznych 34 nieruchomości. Część nieruchomości została przekazana w drodze darowizny. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Ad.20. Informacja Przewodniczącego Rady. 

Czas rozpoczęcia punktu: 02:52:39 

 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o życzeniach świątecznych  

i noworocznych, za które wszystkim serdecznie podziękował. W imieniu Rady Miejskiej 

podziękował, Panu Burmistrzowi Boguchwały, Pani Zastępcy Burmistrza, Pani Skarbnik i 
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Panu Sekretarzowi, paniom z Biura Rady, obsłudze prawnej, kierownikom, pracownikom 

Urzędu Miejskiego w Boguchwale oraz pracownikom jednostek organizacyjnych i spółek 

gminnych za cały rok ciężkiej pracy na rzecz naszego samorządu oraz złożył wszystkim 

życzenia noworoczne. 

 

Ad.21. Zamknięcie obrad. 

 Czas rozpoczęcia punktu: 02:54:04 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad, zamknął LXVII Sesję Rady Miejskiej w Boguchwale. 

Obrady trwały od godz. 11:00 do godz. 13:55. 

 

 

Na LXVII sesji Rady Miejskiej w Boguchwale w dniu 28 grudnia 2023 roku podjęto 

następujące uchwały: 

1. Uchwała LXVII.730.2023 Budżetowa na 2024 rok. 

2. Uchwała LXVII.731.2023 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Boguchwała. 

3. Uchwała LXVII.732.2023 w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z 

upływem 2023 roku. 

4. Uchwała LXVII.733.2023 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pożyczki dla 

Stowarzyszenia Kultury Fizycznej pn. „Zakładowy Klub Sportowy IZOLATOR 

Boguchwała” z siedzibą w Boguchwale. 

5. Uchwała LXVII.734.2023 w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 

rok. 

6. Uchwała LXVII.735.2023 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

gminy Boguchwała. 

7. Uchwała LXVII.736.2023 w sprawie zapewnienia obsługi informatycznej dla 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej i Centrum Usług Wspólnych Gminy 

Boguchwała. 

8. Uchwała LXVII.737.2023 uchylająca uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie gminy Boguchwała. 

9. Uchwała LXVII.738.2023 w sprawie przystąpienia Gminy Boguchwała do realizacji 

projektu pt.: „Wesołe przedszkolaki” w ramach programu Fundusze Europejskie dla 

Podkarpacia 2021-2027, PRIORYTET 7/FEPK.07 Kapitał ludzki gotowy do zmian, 

Działanie 07.11 Edukacja przedszkolna, numer naboru FEPK.07.11-IP.01-001/23. 

10. Uchwała LXVII.739.2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 

Gminą Miasta Rzeszów w zakresie obsługi osób nietrzeźwych dowiezionych z terenu 

Gminy Boguchwała. 

11. Uchwała LXVII.740.2023 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Boguchwała na lata 2023-2030. 

12. Uchwała LXVII.741.2023 w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad 

działania Komitetu Rewitalizacji. 

13. Uchwała LXVII.742.2023 w sprawie powierzenia realizacji zadań własnych Gminy 

Boguchwała Gospodarce komunalnej Sp. z o.o. w Boguchwale. 

14. Uchwała LXVII.743.2023 w sprawie II zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Boguchwała – Centrum. 
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15. Uchwała LXVII.744.2023 w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Boguchwała, obszaru położonego w 

miejscowości Racławówka. 

16. Uchwała LXVII.745.2023 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej i 

Komisji do końca kadencji. 

 

Protokół sporządziła:  

J.Pietrzyk 

 


